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Notulen 18 september 2023  

MR Jan Thiesschool, 19.30 – 21.15u  

Aanwezig: Sjoerd, Vanessa, Carla, Rogier, Mirjan, Jannita, Anne, Jorien 

Notulist: Mariët 

 

 

1. Vaststellen agenda 

De agenda wordt vastgesteld en Sjoerd heet iedereen welkom. Omdat er een paar 

nieuwe leden zijn volgt een kort voorstelrondje. Anne is nieuw voor de 

personeelsgeleding, Jorien voor de oudergeleding.  

 

 

2. Notulen 26 juni 

De notulen worden goedgekeurd. 

Anne heeft de ‘oproep’ voor verkeersouders niet meegekregen in het team. Rogier 

licht toe, en geeft aan dat deze oproep meegaat in de nieuwsbrief van september.  

Mirjan vraagt of er nog reactie geweest is op het plan voor de schoolreizen. Rogier 

geeft aan dat er geen reacties geweest zijn op het stuk, enkel wat vragen van ouders 

die goed uit te leggen waren.  

Jannita geeft aan dat voor de schoolreis voor groep 5/6, het budget voor dit jaar nu al 

niet toereikend zal zijn. Volgend jaar zal dit dus wel omhoog moeten gaan. We 

moeten dus begin 2024 nogmaals deze kosten vast te stellen. Mirjan vraagt of er 

stichtingsbreed iets mogelijk is (contract met bepaalde busmaatschappij, 

collectiviteitskorting?). Anne neemt dit mee naar de GMR, Rogier zal het ook bij het 

directeurenoverleg aankaarten.  

Sjoerd vraagt of er inmiddels genoeg ouders zijn voor de OVR (bestuur). Rogier geeft 

aan dat dit inderdaad zo is. Ilona is blijven zitten, verder zijn er drie nieuwe 

bestuursleden aangetreden.  
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Updates actielijst: 

 

• Actie 178: Nog geen nieuws.  

• Actie 183: Verkeerssituatie. Oproep voor verkeersouders volgt in maandbulletin 

• Actie 194: Analyse wordt in de teamvergadering aan het einde van de vakantie 

behandeld. Gert is vandaag niet aanwezig dus agendapunt schuift door naar 

volgende vergadering. 

 

 

3. Mededelingen van de directie 

• Er hebben recent twee ongelukken plaatsgevonden met oud-leerlingen van de 

Jan Thies. Dit heeft veel impact gehad op de medewerkers. Fijn dat alle 
collega’s die naar het afscheid wilden gaan, dit ook hebben kunnen doen. Mirjan 

vraagt of, mocht het ooit weer voorkomen, in de advertentie niet enkel OV en 
MR genoemd kunnen worden, maar alle ouders. Hier staat een ieder positief 
tegenover. 

• Leerlingenraad verkiezingen zijn weer geweest. MR zorgt zoals ieder jaar voor 
de mappen. Mirjan zorgt hier weer voor, Rogier geeft haar de namen door.   

• De ALV voor de oudervereniging zal weer gehouden worden, datum volgt. 
• Er is een pleincommissie gevormd, twee collega’s (Ina en Nelleke) pakken dit 

op. Doelstellingen van de commissie zijn het plein aanpakken (rondom de 
school), en ook de gelden hiervoor regelen en de verantwoordelijkheid 

vaststellen.  
• Gert, Marcia en Marjan zijn komende schooljaar minder aanwezig omdat ze 

opleidingen gaan volgen tot bouwcoördinator, reken coördinator en specialist 
jonge kind.  

• Taakbeleid is zo goed als rond, werkgroepen zijn gevormd. 
• Volgende keer team- en leerlingtevredenheidsenquete en quickscan agenderen 

bij MR. 
• Info-avond is morgenavond 19 september. Is goed voorbereid in alle groepen. 

OV heeft een powerpoint gemaakt voor aanmelden groepsouders. De oproep 
komt ook in het maandbulletin, ouders kunnen zich dan aanmelden en 

vervolgens wordt er geloot. Wellicht is het goed als de MR ook nog even 
genoemd wordt. Sjoerd stelt voor een foto te maken die de leerkrachten mee 
kunnen nemen in hun presentatie. Zo kunnen de ouders de namen en gezichten 

leren kennen. Anne maakt hier een dia voor.  
 

 
4. Jaarplanning 

Het concept jaarplanning MR, waarin de onderwerpen voor de verschillende 
vergaderingen benoemd staan, wordt doorgenomen en toegelicht. Deze wordt 

vastgesteld.  

Vergaderdata zijn voor de vakantie waren voor de zomervakantie al vastgesteld. 

 

 



 

Pagina 3 van 5 

5. Taakverdeling MR 

Jannita neem de secretarisrol over van Gert. 

Vanessa neemt de penningmeesterrol over van Efisia. Jorien neemt dan van haar de 
secretarisrol voor de oudergeleding over.  

 

6. Rondvraag 

Vanessa: 

- Vanuit de gemeente is er nu een enquête over ‘verkeer en vervoer’. Er wordt 

gevraagd dit voor 25 september in te vullen. Kunnen we hier, qua timing, nu 
wel een oproepje voor doen via Social Schools? De algemene consensus is dat 

dit wellicht wel juist een goede timing is, veel mensen maken zich hier immers 
zorgen over. 

- Is er een evaluatie geweest van de verkiezingen? Dit is afgetikt in de 

commissie. Er is een verslag gemaakt en in de map gezet (en de documenten 
zijn aangepast). Voor de volgende keer op de agenda om formeel af te tikken.  

- Etentje met MR zou nog gepland worden. Er wordt voorgesteld om dit te 
combineren met de volgende vergadering. Jannita nodigt Marianne hier ook 

voor uit en maakt een reservering.  
- Vanessa vraagt aan Anne nogmaals naar Youtube (stichtingsbreed een 

abonnement kopen?). Anne heeft dit besproken in de GMR maar dit lijkt bij 
andere scholen geen issue te zijn, dus dit moet per school geregeld worden. 

Abonnement is echter een zeer prijzig verhaal. Sjoerd vraagt dit toch uit te 
zoeken, en volgende keer weer te agenderen. Rogier pakt dit op. 

Jannita: 

- Vraagt of het makkelijker kan met rondsturen stukken en agenda. Mag dit via 

de mail ipv via de beveiligde omgeving? Anne neemt dit mee naar GMR. 
Notulist mag nu niet op Sharepoint, waarom is dat? Wachtwoord van de 

Sharepoint omgeving moet sowieso veranderd worden. Jannita vraagt dit na bij 
Reinier.  

Rogier: 

- Stukken van MR op website zijn niet up to date, hier graag aandacht voor. Als 

er een foto gemaakt wordt, kan dit wellicht ook op de website geplaatst 
worden. Jannita kijkt hiernaar.  
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Zonder directeur 

 

 

1. Scholings behoefte 

Sjoerd raadt aan Jorien de cursus MR Start aan. Dit is zeer nuttig en slechts één 
avond. Jannita zal dit oppakken.  

Jannita heeft een flyer met meerdere cursussen en daarbij ook een website waarop 
het complete aanbod genoemd staat. Er is niet direct behoefte aan.  

2. Engels 

Mirjan vertelt dat ze onlangs aan Rogier een emailadres van een zeer enthousiaste 

man gegeven heeft. Deze man begeleidt scholen bij Engelse les, en wilde de Jan Thies 
School wel eens gratis meehelpen. Mirjan vraagt nogmaals aan Rogier of hier nog iets 

uit gekomen is.  

3. HVO 

 
De eerste indrukken van de nieuwe HVO docent zijn erg positief.  
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Actielijst 

 

Nummer Actiepunt Toelichting Actiehouder 

168. Maandbulletin Stukje schrijven Jorien 

178. Grasveld  Contact met de gemeente over het 

opnieuw inzaaien van het 

grasveld. (Loopt) 

Vanessa 

183. Verkeerssituatie Situatie Grolloërstraat -> overleg 

gemeente en verkeersouders  

Rogier/Gert 

194. Duiding CITO In tweede vergadering nieuwe 

schooljaar 

Gert 

198. Schema van aftreden Er moet een schema van aftreden 

gemaakt worden voor de komende 

jaren 

MR 

oudergeleding 

199. Youtube Prijs uitzoeken van YouTube 

abonnement 

Rogier 

200. SharePoint Wachtwoord wijzigen, uitzoeken 

waarom notulist geen toegang 

heeft, en nagaan of stukken per 

mail verzonden mogen worden 

Jannita/Anne 

201. Website MR info Toevoegen notulen en plaatsen 

foto oudergeleding 

Jannita 

202. Engels Contact leggen met begeleiding Mirjan/Rogier 

203. Enquête 

Verkeer&Vervoer 

Oproepje Social Schools 

Verkeer&Vervoer enquête 

gemeente 

Rogier 

204. Leerlingenraad Verzorgen mappen leerlingenraad Mirjan 

205. Buskosten 

schoolreizen 

Navragen bij GMR of 

stichtingsbreed afspraken gemaakt 

kunnen worden met 

busmaatschappij? 

Anne 

 

 


